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Vážení spoluobčané,

úvodní slova nemohu začít jinak, než dobrou zprávou, a to takovou, že se nám podařilo po 
2,5 letech tvrdé dřiny získat dotaci na podtlakovou kanalizaci pro naše obce. Věřím, že většin 
z vás tato informace potěší, stejně jako mě Další radost, která střídala tu první, přišla, když 
jsem se dozvěděl, že to byla sedmá nejlépe hodnocená žádost ve skupině, kam spadala obec 
Malý Újezd. Je to opravdu úspěch, neboť žádostí o dotace bylo mnohonásobně více, než byla 
možnost nabídky. Velký dík patří Ing. Zuzaně Kalinové, euromanažerce, která nám s podáním 
žádosti pomáhala. Samozřejmě přidělením dotace projekt nekončí, ale teď nás všechny čeká 
spousta práce, která by měla pokračovat dalšího 2,5 roku. Uvádím záměrně nás, protože bude 
potřeba i spolupráce vás, občanů, hlavně při samotné realizaci napojení vašich nemovitostí 
na veřejnou část kanalizace. V úterý 18. 6. 2013 v hostinci v Malém Újezdě a ve čtvrtek 20. 6. 
2013 v hostinci ve Vavřinči, vždy od 19.00 hod. se budou konat veřejná zasedání, kde se dozvíte 
přesnější informace o celém projektu. Pro zajímavost se jedná o projekt, který by měl mít celkové 
náklady ve výši 97 294 195 Kč a celkové uznatelné náklady jsou 85 642 580 Kč. Celková výše 
podpory by měla činit 72 796 193 Kč. Konečná fáze realizace kanalizace by měla být v září 2015.

Držme si tedy palce, ať jde vše možná co nejsnadněji, a ať máme projekt brzy zrealizovaný.
 Jaroslav Peleška, starosta

Malý Újezd Jelenice Vavřineč

INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU

DOTACE

Letos jsme si předsevzali, že se pokusíme o úspěch při žádání o dotace s menšími projekty (s hodnotou 
okolo 1 mil. Kč). Již loni jsme se připravovali a naprojektovali jsme relativně dost malých projektů, 
aby byly připravené při vypsání dotačních titulů, které mají dle mého názoru letos dosti krátkou 
dobu, a bez přípravy projektů z loňského roku bychom neměli téměř žádnou šanci dotaci získat, 
neboť k žádosti mimo jiné musí být přiložen plnohodnotný projekt a stavební povolení, a to někdy 
může trvat i několik měsíců. Musím říci, že se nám tato úvaha zatím vyplácí, neboť k již získané 
dotaci na kanalizaci a fotbalové hřiště ještě čekáme na výsledek podání dotace na opravu hasičárny 
v Jelenicích, kde by mělo nově vzniknout zázemí pro pracovníky údržby obce, 
tzv. „Dům technických služeb Jelenice“. Pokud by toto vyšlo, byl by v každé části 
obce realizován nějaký ten projekt. Bývalá hasičská zbrojnice je v současné 
době dosti zchátralá, a slouží jako odkladiště téměř nepotřebných, či málo 
využívaných věcí dobrovolných hasičů. 
Také nesmím zapomenout na dotaci, kterou jsme dostali na nové vytápění 
obecního úřadu. Je to také velmi důležitý projekt, neboť na naší radnici 
do současné doby byly nainstalovány zastaralé a neekonomické 
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přímotopy, které byly nově nahrazeny tepelným čerpadlem a úspora za energie na radnici by měla činit 
až 40% nákladů. Tyto ušetřené finance se dají využít určitě lépe, než za platbu dodavatelům energie. 
Celý projekt by měl mít celkové uznatelné náklady ve výši 903 270 Kč a podpora z EU by měla činit 
767 779 Kč.
Abych nesršil jen samými pozitivy, i když se to jistě krásně poslouchá, v jednom případě žádosti 
o dotace jsme zatím úspěšní nebyli, a to při žádosti o dotaci na klubovnu, která by měla sloužit 
jako zázemí na multifunkčním hřišti. Čekáme na verdikt o dotaci na kompostéry na biodpad, 
a také chystáme druhý pokus podání žádosti na revitalizaci zeleně na návsi v Malém Újezdě 
a na doplnění zeleně na multifunkční hřiště, neboť první pokus byl neúspěšný.
Ale nejen dotace nám pomáhají v realizaci našich investic. Tento rok plánujeme ještě pár investic, 
jako je např. oprava střechy v MŠ a ZŠ Malý Újezd, odstavná plocha před školou, zpomalovací 
semafor a další projekty, které jsou závislé na rozpočtových financích.

FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ 

Jak jistě většina z vás víte, nepodávali jsme jen žádost o dotaci na kanalizaci, ale i na možnost 
realizace fotbalového hřiště a musím pro ty, kteří ještě nevědí, říci, že i tento čin se povedl a my byli 
také s touto dotací úspěšní. Dotace byla udělena přes MAS Vyhlídky o.s. a celková výše by měla 
činit cca 591 399 Kč z celkových nákladů 795 103 Kč. V současné době se ukončuje výběrové řízení 
a připravují se podklady potřebné pro samotnou realizaci. S realizací by se mělo začít v měsíci červenci 
letošního roku, a to tak, že by v areálu multifunkčního hřiště mělo vzniknout travnaté fotbalové 
hřiště včetně umělé závlahy a studny, jako zdroje zalévání hřiště.
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ZŠ a MŠ MALÝ ÚJEZD

SETKÁNÍ PŘEDŠKOLÁČKŮ V ZÁKLADNÍ ŠKOLE V MALÉM ÚJEZDĚ

Dne 17. 4. proběhlo na naší škole první společné setkání předškoláků a jejich rodičů s budoucí 
třídní učitelkou. Pro děti i rodiče byla připravena spousta zajímavých úkolů.
První úkol čekal na děti v kroužku na koberci. Každý se měl představit a říci, co dělá nejraději, 
jakého má koníčka. Jako první vystoupila paní učitelka, která se všem představila. Děti se úkolu 
zhostily s nečekanou lehkostí a za chvíli jsme všichni věděli, kdo má rád „modrou barvu… 
bonbóny… počítač… pejska…“.
Druhý úkol byl společný pro děti a jejich rodiče. Na stolech byly připraveny nejrůznější pomůcky 
a didaktické hry, které budou děti během školního roku aktivně využívat, a které jim zpestří 
výuku. Všichni měli možnost společně si vyzkoušet například hru UBONGO, LOGICO 
PICCOLO, barevné vějířky na skládání slov, či třeba různobarevné stavby z kostek.
Třetí úkol byl pouze pro rodiče. Ti měli společně napsat na předem připravený papír, jaká jsou 
jejich očekávání od školy. Po počátečních rozpacích se pustili do práce a postupně zaplnili celou 
volnou plochu. A jaká byla očekávání?? Například úzká spolupráce rodičů a školy, vstřícnost, 
ale i vedení dětí k samostatnosti a získávání vědomostí. 
Setkání bylo zakončeno téměř po dvou hodinách a všichni věříme, že každý odcházel s dobrými 
pocity. S rodiči jsme se domluvili na další společné akci, která proběhne v květnu a v červnu. 
 Mgr. Kateřina Sálová
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30. 6. 2013,  13 hod.  Dětský den a zahájení prázdnin 
v Malém Újezdě 

Červenec  letní kino

Srpen  letní hasičská zábava

13. 9. 2013 zájezd na Zahradu Čech Litoměřice

Informace pro nadšené návštěvníky divadelních představení

Pro nadšence, kteří s námi brázdí divadelní představení máme lákavou nabídku. Nyní si sami 
můžete zvolit, jaké představení chcete vidět. Již brzy se na našich webových stránkách objeví 
anketa, kde budete mít možnost vybrat ze tří divadelních představení pro vás to nejzajímavější. 
Na podzim pak bude uspořádán zájezd právě na vítězné představení. 

TOULAJÍCÍ SE PSI
Již po několikáté musím připomenout problém týkající se toulavých psů, kteří působí neustále 
problémy. Opět došlo k pokousání člověka volně pobíhajícím psem. Jako majitel psa musím 
říci, že chyba je na straně majitele. Chápu, že se může stát, že výjimečně pes uteče, ale máme 
zde pár případů, kde je to na denním pořádku. Pro tyto nepoučitelné páníčky chystáme jiná 
opatření, než neustálé domlouvání.

DEN ZEMĚ
V minulém čísle Obecňáčku jsme uvedli, že se na konci dubna bude konat Den země, ale akce 
byla nakonec zrušena. Odpadky ve všech částech obce uklidili zaměstnanci údržby obce. Další 
taková akce se bude konat příští rok v dubnu. Děkujeme za pochopení.

PRÁZDNINOVÁ TENISOVÁ ŠKOLA
Letos o letních prázdninách bude opět v provozu letní tenisová škola. Kurzy budou probíhat 
každé úterý od 18.00 hod. na tenisovém kurtu ve Vavřinči pod taktovkou zkušeného hráče 
Davida Kopeckého. Zájemci se mohou hlásit telefonicky na mob. 725 723 251.

!!! DŮLEŽITÉ NEJEN PRO SENIORY !!!
Poslední dobou se v našich obcích roztrhl pytel s podomními prodejci čehokoliv, hlavně elektrické 
energie. Většinou se jedná o podvodníky, kteří se z vás snaží vymámit podpis na nevýhodné 
smlouvě a vy než zjistíte, že se jedná o podvod, tak zaplatíte i několik tisícovek takovéto 
podvodné osobě. Pokud se přeci jen nejedná o podvodníky, ale o obchodníky, kteří opravdu 
nabízejí jak sami tvrdí „levnější“ cenu za dodávku elektřiny, tak to také není úplně pravda. 
Většinou mají propracované komunikační schopnosti, tvrdí, že jsou zástupci renomovaných 
společností, jako je ČEZ prodej či RWE. Jsou neodbytní a často si jako cílovou skupinu vybírají 
právě seniory. Přitom velké společnosti jako ČEZ či RWE nikdy neuzavírají nové smlouvy 
domovním prodejem. Dávejte si pozor na takovéto podomní prodejce.

KULTURNÍ AKCE

RŮZNÉ
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MLADÍ HASIČI

V květnu skončil další ročník hry Plamen v okrese Mělník. Naši mladí hasiči se v celoroční hře 
umístili na krásných místech: přípravka na 4. místě, mladší na 7. místě a starší na 4. místě. Při 
tak velkém počtu družstev, které na závody jezdí, to je veliký úspěch. I dubnové závody 60 m 
jednotlivců se dětem povedly, ve všech kategoriích se umístily v první polovině soutěžní listiny. 
Nejvýš se umístila v kategorii mladší dívky Veronika Veselá na 2. místě, medaile nebo diplomy 
za účast, převzaly děti od hejtmana Středočeského kraje pana Josefa Řiháka. V dnešní době, kdy 
většina dětí sedí víc u počítače, než aby si hrály venku, je pěkné vidět skupinu dětí, které baví běhat 
s hadicemi, nebo přes překážky. Proto chceme tímto článkem poděkovat všem dětem za jejich 
práci, při které se učí zdravovědu, uzle, topografii, hasičskou tématiku, ale i umět spolupracovat 
a pomáhat si. Myslíme, že si zaslouží napsat sem jejich jména, jsou to: Jaroslav Formánek, Daniel 
Konečný, Josef Jahoda, Daniel Grigorov, Matouš Jahoda, Šárka Štrynclová, David Hovorka, 
Kristýna Veselá, Barbora Veselá, Veronika Chocenská, Klára Jahodová, Jakub Jahoda, Veronika 
Veselá, Tomáš Peleška, Jiří Pán, Petra Sojková, Nikola Löblová, Tomáš Ježek, Kateřina Malátová, 
Tereza Sojková, Lukáš Hovorka, Michal Malát. Další poděkování patří dospělým hasičům ze sboru 
za pomoc na závodech a trénincích, sami bychom to nezvládli. Jmenovitě to jsou: Libor Fabián, 
Tomáš Peleška, Jaroslav Peleška, Veronika Pelešková Denisa Váňová, Petr Štrombach, Růžena 
Veselá, Petra Veselá. Také chceme poděkovat firmě Obchod s uhlím Rejmonová za poskytnutí 
finančního sponzorského daru.V září plánujeme pro všechny zájemce nábor nových mladých 
hasičů, datum ještě upřesníme na letáčcích, už teď ale zveme do našich řad všechny děti, které si 
budou chtít hrát a něco nového se naučit. 
   Všem děkují a hezké prázdniny přejí vedoucí kolektivu: 
  Monika Jahodová, Kateřina Malátová, Jaroslav Veselý

 
 Závěrem nám dovolte popřát vám všem možná co nejvíce slunečných dní, trochu klidu 
a pohody o letních prázdninách a fajn dovolenou!
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